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Лекция на тема „Да бракуваме ли брака?" пред студенти от различни специалности и
представители на БХСС (Български християнски студентски съюз), изнесена от гл.ас.
д-р Магдалена Легкоступ на 27 март 2013 г. Д-р Магдалена започна с въпроса "Да
бракуваме ли брак", и продължи "Това е въпросът, предизвикателство който ни е събрал
днес в тази зала. Въпрос на който нашето съвремие, като че ли всекидневно дава все
по-повърхностни и песимистични отговори."

  

  

      

В своята лекция, тя обърна внимание на статистиките на бракове и разводи в
Европейския съюз. Най-големия процент на сключени бракове са в Кипар а България се
нарежда на последно място по брой сключени бракове. Шампиони по разводи в
Европейския Съюз са жителите на Латвия, а най-малко се развеждат в традиционно
католическите страни Малта, Ирландия и Италия. България се нарежда и в челната
тройка в ЕС и по брой на родените извънбрачни деца.{jcomments off}
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